
 

 
Z Á P I S N I C A 

 
z 1. zasadnutia  

Komisie kultúry pri Miestnom zastupiteľstve  
Mestskej časti Košice – Sever 

 
dňa: 01.04.2015  

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––

Prítomní: Erik Haľko, Ing. Kosmas Bekiaris, MVDr. Dagmar Kažimírová, Anton Švajlen,            

                  Mária Žofčáková, Jozef Horváth, Robert Trtík, Ing. Ladislav Gööz,  

Neprítomní: doc. Ing. Peter Blišťan, PhD., Mgr. Vladimír Vágási, prof. Ing. Vladimír Sedlák,  

                      PhD., Ing. Milan Hauliš, Ing. Jaroslav Mezencev, Vojtech Hintoš 

Ďalej prítomní: Marián Gaj, PhDr. Matúš Háber, Ing. Peter Luczy, Mgr. Andrea Bočkorášová,   

                            Jaroslav Polaček, Martin Petruška 

Tajomník: JUDr. Zuzana Vozár Kakaščíková 

 

PROGRAM: 1. Otvorenie  

  2. Voľba zástupcu predsedu Komisie kultúry  

  3. Návrhy kultúrnych a športových aktivít na rok 2015  

  4. Rôzne  

  5. Záver 

K bodu 1 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Erik Haľko.  

Oboznámil prítomných s programom rokovania komisie a navrhol doplniť program o body: 

Návrh programového rozpočtu na rok 2015 a Informácia o kultúrnych aktivitách 

realizovaných v mesiacoch január – marec 2015. 

Návrh programu: 

 1. Otvorenie 

 2. Návrh programového rozpočtu na rok 2015, Program: Kultúra a šport 

 3. Informácia o kultúrnych aktivitách realizovaných v mesiacoch január – marec 2015 

 4. Voľba zástupcu predsedu Komisie kultúry  

 5. Návrhy kultúrnych a športových aktivít na rok 2015  

 6. Rôzne  

 7. Záver 

Komisia o návrhu hlasovala nasledovne: za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0. 

 

K bodu 2 

Ing. Peter Luczy, vedúci oddelenia ekonomického a hospodárskej správy MÚ MČ Košice - 

Sever, oboznámil prítomných s Návrhom programového rozpočtu na rok 2015, Programom: 4. 

Kultúra a šport a jeho jednotlivými podprogramami, s plánovanými kultúrnymi aktivitami 

a princípom čerpania rozpočtu v rámci realizácie kultúrnych a športových aktivít. Upozornil na 

to, že na základe pripomienok a návrhov jednotlivých komisií je možné rozpočet upraviť a na 

záver finančná komisia vyberie to, čo sa dá zrealizovať a prípadné zmeny zapracuje. Zdôraznil, 

že každé navýšenie rozpočtu v programe kultúra a šport sa odrazí znížením v inej položke 

rozpočtu.    

 

K bodu 3 
Mgr. Andrea Bočkorášová predstavila prebiehajúce krúžky a aktivity organizované v dennom 

centre, ako aj návrhy ďalších plánovaných aktivít. Osobitne informovala o úspešnom 

prímestskom  

 



 

 

 

tábore, o ktorý je stále väčší záujem.  

 

K bodu 4 

Predseda komisie poukázal na dôležitosť zvolenia podpredsedu komisie a zároveň navrhol Ing. 

Kosmasa Bekiarisa, ako ďalší navrhnutí kandidáti boli Ing. Ladislav Gööz a p. Jozef Horváth. 

Všetci kandidáti odmietli funkciu podpredsedu komisie.  

P. Polaček upozornil, že žiaden predpis ani žiadna norma nehovorí, že podpredseda musí byť 

zvolený. V prípade neprítomnosti predsedu komisie sa bude postupovať v zmysle rokovacieho 

poriadku komisie. Predseda komisie tento bod uzavrel s tým, že voľba jeho zástupcu môže ostať 

otvorená. 

 

K bodu 5 

Pozitívne bola ohodnotená realizáciu prímestských táborov, o ktoré je stále väčší záujem 

a zároveň považujú za dôležité, aby aktivity organizované v tábore boli rozmanité a pestré.  

Boli spomenuté viaceré úspešné kultúrne a športové akcie organizované Mestskou časťou Košice 

– Sever, pričom problém je v ich financovaní.  

V rámci diskusie vystúpili p. starosta, predseda komisie, p. Horváth, MVDr. Kažimírová, p. 

Žofčáková, p. Švajlen, p. Polaček, p. Bekiaris. 

Členovia komisie zhodne navrhli nevyhnutnosť zlepšenia propagácie a publicity kultúrnych a 

športových akcií s cieľom zapojenia čo najväčšieho počtu občanov MČ a hľadanie finančných 

prostriedkov na financovanie aktivít.  

V rámci diskusie navrhli členovia komisie vyčlenenie finančných prostriedkov na opakované 

vydávanie občasníka „Kuriér zo Severu“, napr. raz štvrťročne, ktorý bude informovať občanov 

Mestskej časti Košice - Sever o pripravovaných kultúrnych a športových podujatiach.  

P. Polaček navrhol členom komisie, aby požadovali od predsedu komisie vypracovanie návrhu 

činnosti komisie (náplň práce) a aby niektorý člen komisie navrhol prijať uznesenie, predmetom 

ktorého bude prehľad aktivít zrealizovaných v roku 2014 a návrh aktivít na rok 2015. Ďalej 

oboznámil komisiu s historickým pozadím vydávania „Kuriér zo Severu“ a sumou, ktorú 

predstavujú náklady spojené s jeho publikovaním (500 eur tlač, 80 eur distribúcia).  

P. Švajlen navrhol komisii prijať uznesenie:  

 1. Predseda komisie kultúry predloží návrh činnosti komisie kultúry. 

 2. Prehľad kultúrnych a športových aktivít zrealizovaných v roku 2014. 

 3. Návrh kultúrnych a športových aktivít na rok 2015.  

4. Podmienky publikovania občasníka „Kuriér zo Sever“  

Komisia o návrhu hlasovala nasledovne: za: 7, proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 1 

 

K bodu 6 

Členovia komisie rokovali o ďalšom termíne zasadnutia komisie. 

 

K bodu 7 

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie komisie. 

 

 

    „podpísané“                                                                                               „podpísané“                                                        

JUDr. Zuzana Vozár Kakaščíková                            Erik Haľko 
              tajomník                                                                                      predseda komisie 
 

V Košiciach 02.04.2015 


